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Platform sociaal Domein op 30 mei 2024 
 
 

Bijeenkomstimpressie door Ilse Duursma, wethouder van gemeente Deventer 

 

Voorzitter Gerria Toeter opent de vergadering. Er zijn veel collega’s van 
gemeenten, provincie en VNG aanwezig.  
 
Als eerste op de agenda informatie over het programma Leefbaar Platteland van 
de Provincie. Gedeputeerde Gert Harm ten Bolscher geeft een presentatie over 
het programma. Provinciale Staten heeft hiervoor 16 miljoen euro ter 
beschikking gesteld en de plannen worden gemaakt. Wat vooral blijft hangen is 
PK: PlattelandsKracht. Ook het concept dorpsscholen wordt voortgezet. De 
bedoeling is dat het een lerend netwerk is. Dit programma moet input geven voor 
PPLG. Voor de wethouders betekent dit dat het de bedoeling is dat er 
Dorpsarrangementen komen, waarbij er wordt gesproken met de dorpen en de gemeenten om 
inzichtelijk te maken wat er gaat gebeuren. Op 4 juli is er een startbijeenkomst.  
 

Mark Paters informeert ons over de landelijke 
bijeenkomst van de VNG commissie Zorg Jeugd 
Onderwijs. Er wordt gesproken over het afschaffen 
van de openeindfinanciering van de WMO. En 
daarnaast is er discussie over een passende en 
objectieve indexering. Belangrijk punt hierbij is welk 
nulpunt hiervoor wordt genomen.  
 
Arjan Kampman heeft informatie over de VNG 
commissie Participatie, Schuldhulpverlening en 
Integratie. Belangrijk onderwerp is het thema 

migratie. Het systeem dat we op dit moment hebben is niet houdbaar. Daarnaast is er een platform 
Sociaal Domein opgericht door de VNG.  
 
Hoofdlijnenakkoord is inmiddels tussen de onderhandelende partijen gesloten. Mariska ten Heuw geeft 
aan dat de reactie die de VNG hierop heeft inmiddels naar alle gemeenten is gestuurd. In het akkoord 
staat weinig over het Sociaal Domein. Wel wordt de spreidingswet ingetrokken, maar wat dit voor de 
gemeenten betekent is nog niet duidelijk. Daarnaast zijn er 
geen extra gelden voor inburgering over 2024 en 2025. De 
uitwerking moet nog volgen bij Prinsjesdag.  
 
Nu we de informatie hebben gehad worden de wethouders 
aan het werk gezet met de workshop Nagels en Bijstand. 
Handhaving en de menselijke maat. Een uitdagend 
onderwerp en er ontstaat een levendige discussie over of 
onze brieven wel leesbaar zijn. Een zucht van verlichting als 
de voorbeeldbrief niet door een van de aanwezige gemeenten 
wordt verstuurd. Maar welke brief versturen we wel? Iets om 
in eigen huis over door te praten.  

 
 
 


